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1. Proszg o wyjaSnienie, czy miastu grozi zamknigcie przeprawy mostowej na

zaporze wodnej w zvviqzku z niepodjgciem przezUrzqd,Miasta remontu na tej
drodze. Z moich informacji wynika, iz Kujawsko -Pomorski Wojew6dzlci
Inspeklor Nadzoru Budowlanego w Bydgoszczy pismem z drua 07 .03.2022r.
wydal stosowne zawiadomienie o wszczgciu postepowania administracyjnego
w sprawie niewlaSciwego stanu mostu drogowego nad elektrowni4 stopnia
wodnego narzece Wi6le rve Wloclawku drogi krajowej DK 6T.Dlaczego
Gmina Miasto Wloclawek m aj4c ju7 w 2018r. przyznane blisko 4 mlri.. 

^.rezerwy Ministerstwa Infrastruktury na naprawg tej przeprawy dopu6cilo do
sytuacji w lct6rej tawfina drogamo2ebyt zat*nqta_

2. Ile dodatkowych Srodk6w wydano z kasy miasta na naprawg ( powigkszenie
czg(ciprzejazdowej) ronda w Michelinie u zbiegu ulic Brzezin6v,.sj, ;an.
Pawla II i Zachodniej. Wedlug pierwotnego projektu na tym rondzie byty du2e
problemy z poruszaniem sig dtugich pojazd6w samochodowych i autobus6w.

3. Z nformacji medialnych wyntka, ire Ctmnalvttasto Wloclawek jest
zainteresowana wykorrystaniem w6d geotermalnych pod naszym miastem. W
latach20lT-2019r. jako klub radnych Prawa i Sprawiedliwo5ci RM woclawek
postulowaliSmy o powazre zainteresowanie sig t4 sprawq- byla,*tedy
stosowna uchwala RM i wniosek budZetowy przygotowany przeznasz klub.
Jakie s4 aktualnie szanse na pozyskanie Srodk6w zbu&Ze1 paristwa na
odwiert, ponxralaiqcy miarodajnie olae6lid zasoby tego odnawialne go ir6dla
energii,

4. Mieszkafcy naszego miasta s4 zaniepokojeni i zbulwersowani duzq wycink4
dorodnych drzew w parku miejskim im. Henryka Sienkiewicza. To juz korejna
rewitalizacja parku pozbywaiqca sig duzej ilosci drzewostanu nie zawsze
chorego i zagra2ajqcego spaceruj4cym mieszkaricom. proszg o szczeg6lowe

,---ryyj a6nienie tej sprawy.
(. 5. llieszalncy naszego miasta w szczeg6lnoSci kierowcy pyaj4, co dalej z
!/zapowiadanq w budzecie miasta na ten rok miejskq staci4paliw, w rejonie ul.

Zielnej po Poczcie Polskiej. W dobie hyzysu energetyczro-paliwowego
stacja miejska bylaby dobrym roni4zaniemdla nasrych mieszkaric6w.
Mieszkat'rcy miasta postului 4 o wymiang nawierzchni asfaltowej na koric6wce
uiicy Kiliriskiego prza zbieguz Placem wolnosci . Je2eli miasta nie sta6 na
porz4dny remont nawierzchni to mo2e naleialoby ten fragment sfrezowal. ,by
znikngty s?pec4ce t4 utca liczne placki i dziury odslaniaj4ce brukowan4
kostke.



7. Mieszkaricy miasta wnioskuj4 o odnowienie rozmytych i malo widocznych
ozrakowaf poziomych na przejSciach dla pieszych. Slabo omakowane
prz,ejicia dla pies4ych nart2ajq mieszkanc6w na riebezpieczehstwo uttaty
zdrowia i zycia.
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